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Introductie 
Beste DWARSer, 

In dit beleidsplan van het afdelingsbestuur DWARS Brabant-Zeeland 2024-2025 
zullen wij, het bestuur, uitleggen wat onze plannen voor het komende jaar zijn. Ons 
bestuur bestaat uit: 

- Bart Leloux – Voorzitter 
- Vera Langens – Vice-voorzitter, bestuurslid promotie & ledenwerving 
- Imme Zander – Secretaris, bestuurslid ledenbinding en Zeeland 
- Karlijne Wiegers – Penningmeester, bestuurslid politiek 
- Aitana Pallas – Bestuurslid activiteiten, campagne & activisme 

Daarnaast is er natuurlijk ook onze favoriete teckel Worstebrooike, onze mascotte 
en bonusbestuurslid. 

We zullen allemaal onze ideeen en doelen, behorende bij onze functies en 
portefeuiles, voor dit jaar omschrijven. Dit zal op hoofdlijnen zijn, er kan dit jaar 
namelijk nog veel gebeuren. 

Hoewel er dit jaar geen Nederlandse verkiezingen op de planning staan, zullen we 
wel alvast beginnen met de voorbereidingen voor de aankomende 
gemeenteraadsverkiezingen van 2026. Daarnaast kunnen we natuurlijk niet de 
olifant in de kamer vergeten, het huidige extreem-rechtse kabinet is onstabiel en we 
zullen er rekening mee moeten houden dat deze in ons bestuursjaar kan vallen. Dit 
zou betekenen dat we vol in de campagnestand gaan, en gaan strijden voor een 
links, progressief en duurzaam kabinet. 

Wat er ook gebeurt, we hebben ontzettend veel zin in dit bestuursjaar! We 
proberen met een gezonde mix van planning en flexibiliteit overal klaar voor te zijn. 
En mocht er iets gebeuren, lossen we dat gewoon op, want: 

 

Bestuur deLeloux heeft altijd de solulu 

 

Groetjes namens het bestuur, 

Imme Zander 
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Voorzitter – Bart Leloux 
Als voorzitter is het mijn taak om leiding te geven aan het bestuur en ben ik het 
voornaamste aanspreekpunt voor de afdeling. Daarnaast ben ik ook het gezicht van 
de afdeling en vertegenwoordig ik de afdeling op evenementen. 

 

Leiding geven aan het bestuur 

Ik zie het als mijn taak om er voor te zorgen dat de werksfeer in het bestuur goed is. 
Ik wil dit doen door gesprekken te hebben met elk bestuurslid over hun doelen, 
wensen en angsten van dit jaar. Ik zal regelmatig met mijn mede-bestuursleden 
bespreken hoe het gaat met deze onderwerpen. 

Daarnaast zal ik iedereen veel autonomie geven over hun portefeuille. Ik heb het 
volste vertrouwen in mijn bestuur en ik wil hen niet in de weg zitten bij het uitvoeren 
van hun plannen. Als er toch een knoop moet doorgehakt worden denk ik graag 
mee, maar de uiteindelijke beslissing zal altijd liggen bij de portefeuillehouder.  

 

Contact PJO’s, GroenLinks & afdelingen 

Als voorzitter ben ik het voornaamste aanspreekpunt voor de afdeling. Daarom zal 
ik ook de contacten met externe partijen voornamelijk doen. Voorbeelden van deze 
externe partijen zijn bijvoorbeeld andere PJO’s (politieke jongerenorganisaties) in 
Brabant en Zeeland, de verschillende besturen en fracties van GroenLinks in Brabant 
en Zeeland. 

Het contact met andere PJO’s in Brabant zal voornamelijk lopen via vergaderingen, 
die elke 4 à 6 weken gepland zullen worden. We willen dit jaar bijvoorbeeld weer 
een debat organiseren en daar is samenwerking voor nodig. Ik heb al gemerkt dat 
er goed achter de andere voorzitters aangezeten moet worden, aangezien anders 
het contact soms wat kan verwateren. Ik verwacht dit jaar ook weer een 
organiserende rol voor het debat op mij te nemen, net als mijn voorganger. 
Hiernaast zal ik ook persoonlijk contact houden met de voorzitters van de PJO’s die 
het dichtst bij ons staan, door bijvoorbeeld een keer een koffietje met ze te gaan 
drinken. 

Ook voor GroenLinks ben ik het eerste aanspreekpunt. Ik ben van plan om met de 
belangrijkste fracties in Brabant en Zeeland zo vroeg mogelijk kennis te maken. Ik 
zal proberen dit samen te doen met Imme voor de Zeeuwse fracties en Karlijne voor 
de Brabantse fracties. 

Het contact met andere DWARS-afdelingen zal vooral gaan tijdens de 
voorzittersoverleggen en activiteiten van andere afdelingen die wij kunnen 
bijwonen. 
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Vice-voorzitter 

Met Vera als vice-voorzitter heb ik een vice-voorzitter waar ik veel vertrouwen in 
heb. We zullen samen leiding geven over het bestuur, de goede sfeer bewaken en 
regelmatig overleggen over hoe we het tot nu toe vinden gaan. Daarnaast zal Vera 
voor mij invallen als ik ergens niet bij aanwezig kan zijn. 

 

Inclusie 

Dit jaar wil ik, naast nieuwe leden aantrekken, ook focussen op slapende leden weer 
actiever maken. We zijn van plan een vragenlijst rond te sturen waarmee we er 
proberen achter te komen hoe we meer mensen naar onze activiteiten kunnen 
krijgen. Deze vragenlijst zal gebaseerd zijn op de inclusievragenlijst die de 
Inclusiviteitscommissie (Incluco) afgelopen jaar heeft gedeeld op landelijk niveau. 
Dit heeft twee doelen. Ten eerste kan het door deze vragenlijst duidelijker worden 
waarom mensen wel of niet naar activiteiten komen. Door deze feedback mee te 
nemen, kunnen we de activiteiten zo organiseren dat ze toegankelijker zijn voor 
iedereen. Daarnaast hoop ik met deze vragenlijst ook te ontdekken hoe wij als 
organisatie nog inclusiever kunnen worden. 

 

Big picture doelen 

Hiernaast heb ik nog een aantal big picture doelen. Deze doelen zal ik altijd in het 
achterhoofd houden als wij activiteiten organiseren of acties opzetten. 

Ten eerste wil ik onze opvolgers alvast voorbereiden op de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2026. Niet alleen door leden actiever te maken en 
daarmee een grote basis te hebben voor de campagne, maar ook door samen te 
werken met GroenLinks in het scoutingstraject. 

Hiernaast merkte ik, toen ik bij DWARS actief werd, dat er ongelofelijk veel kennis in 
onze organisatie zit. Ik zou deze kennis graag verspreiden onder de leden, zodat 
DWARS voor iedereen een politieke opleiding is. Dit kan bijvoorbeeld door thema-
avonden of (interne) debatten. 

Met deze kennis kunnen we ook de misinformatie of contextloze uitspraken van 
rechts goed aanpakken. Mijn doel is om elke keer dat een rechts iemand iets dom 
gaat zeggen, er een stemmetje in zijn achterhoofd moet klinken die zegt ‘hier gaat 
DWARS wat over zeggen’. Ik verwacht dat dit vooral zal gebeuren via de Politiek 
commissie. 
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Vice-voorzitter, bestuurslid promotie 
& ledenwerving - Vera Langens 
Als Bestuurslid Promotie & Ledenwerving is het mijn taak om DWARS Brabant-
Zeeland online zo zichtbaar mogelijk te maken. Ik ben dus verantwoordelijk voor 
onze social media presence en het vergroten van ons bereik als afdeling.  

 

Instagram 

Instagram is een social media platform waarop DWARS Brabant-Zeeland potentieel 
terrein zou kunnen winnen. In tegenstelling tot bijvoorbeeld X/Twitter heeft 
Instagram een redelijk gunstig algoritme en dit zou ingezet moeten worden om 
zoveel mogelijk jongeren te bereiken. Dit kan op drie manieren: 

Het maken van posts op ons profiel. Posts zijn afbeeldingen of series van 
afbeeldingen die ik wil gebruiken voor het aankondigen van evenementen en het 
geven van informatie (in de vorm van bijv. infographics). Informatie die in posts 
wordt gegeven zal altijd worden gecontroleerd door de Politiek Commissie en in 
overleg met deze commissie worden geplaatst. 

Het plaatsen van ‘stories’. Dit zijn foto-posts die 24 uur op ons profiel te vinden zijn. 
Ik wil dit platform vooral gebruiken voor content tijdens evenementen en andere 
DWARSe activiteiten waar ons bestuur aanwezig is. Dit houdt DWARS Brabant-
Zeeland levend bij bestaande leden en laat zien hoe onze evenementen er 
daadwerkelijk aan toe gaan. Ook is het plaatsen van stories gunstig voor onze plek 
in het Instagram algoritme, aangezien hierin duidelijk actieve Instagram profielen 
worden beloond met meer zichtbaarheid.  

Het maken van reels. Instagram reels zijn korte video’s. Deze kunnen de 
zichtbaarheid van DWARS Brabant-Zeeland significant vergroten, omdat reels die 
door een persoon worden ge-vind-ik-leukt vaak ook op de tijdlijn van hun volgers 
terecht komen. De uitvoerbaarheid van het plaatsen van reels is momenteel onzeker 
door de werklast die dit met zich meebrengt, maar ik zou dit zeker eens willen 
proberen. 

 

Twitter/X 

Vanwege de politieke koers die Twitter/X momenteel op gaat, lijkt het mij niet een 
platform waar DWARS Brabant-Zeeland actief op wil zijn. De versterking van het 
rechts populisme vanuit dit platform zelf gaat recht tegen onze DWARSe waarden 
in, wat ervoor zorgt dat DWARS Brabant-Zeeland hier significant terreinverlies lijdt 
in zowel bereik als interesse. Momenteel worden onze politieke standpunten 
gedeeld via dit medium. In het aankomend jaar zou ik deze zelfde politieke 
standpunten liever communiceren via posts (tekst-posts of infographics) op 
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Instagram en op onze website. Het platform Threads zou hier eventueel ook in 
overweging voor kunnen worden genomen. 

 

Whatsapp 

Voor leden van DWARS Brabant-Zeeland zijn twee verschillende soorten Whatsapp-
groepsgesprekken beschikbaar. Één hiervan is strict voor praktische informatie 
vanuit het bestuur, zoals het aankondigen van evenementen. In dit groepsgesprek 
kunnen dan ook alleen de huidige bestuursleden van DWARS Brabant-Zeeland 
berichten sturen.  

De andere kant van DWARS Brabant-Zeeland op Whatsapp is de 
‘gezelligheidsgroep’, beter bekend onder de naam Greenchat. In deze groep staat 
het leden vrij om over alle onderwerpen te praten die ze interessant vinden, zo lang 
dit binnen de gedragscode van DWARS past. Mocht deze gedragscode niet worden 
gevolgd, dan zal het bestuur de persoon of personen in kwestie hierop aanspreken 
zodat de gezelligheidsgroep ook echt te allen tijden gezellig blijft 

Vanuit leden heeft het bestuur ook de vraag gekregen of het mogelijk zou zijn om 
meer regionale Whatsapp-groepsgesprekken te maken, zodat het makkelijker wordt 
om DWARSers uit je eigen omgeving te leren kennen en duidelijker te krijgen welke 
DWARSe activiteiten er in je omgeving plaats zullen vinden. Het huidige bestuur 
van DWARS Brabant-Zeeland gaat hier graag in mee en vindt dit een goede manier 
om de banden tussen leden te bevorderen en zicht te krijgen op de mogelijkheden 
om in specifieke kernen of gebieden evenementen te organiseren die aansluiten bij 
de interesses van DWARSers in deze regio’s. Om te zorgen dat de gedragscode 
altijd gewaarborgd wordt zal er wel altijd tenminste één bestuurslid in elk 
groepsgesprek zitten.  

 

Promotie en Consent 

Tijdens het maken van content voor voornamelijk ons Instagram account is het 
onvermijdelijk dat er foto’s en video’s van personen worden genomen en geplaatst. 
Dit soort foto’s zullen echter alleen worden geplaatst op onze social media met de 
nadrukkelijke toestemming van degene(n) die op de foto of in de video te zien is. In 
het geval van onze Instagram stories is het ook mogelijk dat een foto of video van 
een persoon in een highlight wordt geplaatst. Dit houdt in dat deze foto of video 
langer dan de gebruikelijke 24 uur op ons account te zien is. Mocht hier bezwaar 
tegen zijn vanuit de geportretteerde persoon, dan kan deze diens toestemming 
weer intrekken. Als dit gebeurt wordt de foto of video alsnog offline gehaald. Op 
deze manier kunnen wij respectvol omgaan met elkaar als bestuur en met onze 
leden in een digitale setting. 
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Inclusie en Toegankelijkheid 

Binnen de portefeuille Promotie & Ledenwerving zie ik het als een belangrijke taak 
om de communicatie van DWARS Brabant-Zeeland zo inclusief mogelijk te houden. 
Hierdoor kunnen wij dan ook een diverse groep aan nieuwe leden aantrekken die 
zich allemaal welkom kunnen voelen. Als concrete stap naar dit doel toe wil ik het 
volgende ondernemen dit jaar: 

Al onze berichten op zowel Instagram als in de ‘Announcements’ Whatsapp-groep 
zullen worden aangeboden in het Nederlands en het Engels.  

Bij al onze Instagram posts zullen visuele beschrijvingen worden toegevoegd van de 
afbeeldingen die worden geplaatst. Deze visuele beschrijvingen staan beter bekend 
als ALT-teksten en kunnen behulpzaam zijn voor (aspirant) leden met een visuele 
beperking. Ook kunnen deze ALT-teksten voordelig zijn voor mensen met 
kleurenblindheid, aangezien onze huisstijl de kleuren groen en rood bevat. 

Wanneer er video’s op onze social media worden geplaatst zal ik hieraan 
ondertiteling toevoegen voor doven, slechthorenden, en anderen die hier baat bij 
hebben.  

Waar mogelijk zal er in onze communicatie genderneutrale taal worden gebruikt 
zodat onze (aspirant) leden zich veilig en aangesproken kunnen voelen ongeacht 
hun genderidentiteit. Hiermee bedoel ik bijvoorbeeld het standaard gebruik van 
genderneutrale voornaamwoorden zoals die/diens of hen/hun. Een ander 
voorbeeld hiervan is het zo veel mogelijk gebruiken van genderneutrale zelfstandig 
naamwoorden in het domein van bijvoorbeeld beroepen. Zo gebruik ik in onze 
Engelstalige communicatie bijvoorbeeld het woord chairperson in plaats van 
chairman of chairwoman. 

Op het level van communicatie vinden wij het ook cruciaal om onze evenementen 
zo vroeg mogelijk aan te kondigen, inclusief specifieke zaken zoals de locatie en 
tijd. Dit is belangrijk in het kader van de inclusie van onze neurodivergente leden 
die gebaat zijn bij duidelijkheid en transparantie.  

 

Promotie van activiteiten 

Activiteiten georganiseerd door DWARS Brabant-Zeeland zullen altijd op tenminste 
deze drie manieren worden gepromoot: 

Elk evenement krijgt een eigen Instagram post met daarop de locatie, datum en tijd 
van het evenement 

Voor elk evenement wordt er een bericht in de Whatsapp groepsgesprekken 
gestuurd met daarin de aankondiging van het evenement en de locatie, datum en 
tijd. 

Voor elk evenement wordt er een reminder geplaatst op onze Instagram stories.  
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Promotie van derden 

Regelmatig ontvangt DWARS Brabant-Zeeland de vraag vanuit derden (hier 
gedefinieerd als partijen, organisaties, of bedrijven buiten DWARS of GroenLinks 
afdelingen) of een evenement dat door hen wordt georganiseerd door DWARS 
Brabant-Zeeland gepromoot kan worden. In principe staan wij open voor de 
promotie van derden, mits het evenement binnen onze organisatie, waarden, en 
doelgroep past. Elke aanvraag zal altijd worden overwogen binnen het bestuur, dat 
ook samen de beslissing zal maken of het evenement in kwestie door ons 
gepromoot zal worden. Mochten hier twijfels over zijn of ontstaan, dan wordt er 
contact opgenomen met het landelijk bestuur van DWARS en is hun beslissing 
leidend. 

 

Vice-voorzitter 

Buiten mijn rol als bestuurslid Promotie & Ledenwerving ben ik dit jaar ook de vice-
voorzitter van DWARS Brabant-Zeeland. Deze rol is in de basis ondersteunend. 
Samen met onze voorzitter Bart geef ik leiding aan ons bestuur en evalueer ik het 
functioneren van ons bestuur en onze afdeling. Hierover hebben wij regelmatig 
contact. Ook kan ik inspringen bij eventuele conflicten binnen het bestuur, maar 
onze verwachting is op dit moment dat dat gelukkig niet nodig zal zijn. Daarnaast 
zal ik voor Bart invallen als hij niet bij een evenement, vergadering, of andere 
meeting kan zijn waar de aanwezigheid van een voorzitter gewenst is.  

 

Worstebrooike 

Een belangrijke taak die zich in principe buiten mijn portefeuille bevindt is de zorg 
dragen voor ons bonus-bestuurslid Worstebrooike. Worstebrooike is een Teckel met 
een bruine vacht en donkere ogen. Alle pronouns mogen voor dit speciale 
bestuurslid worden gebruikt. Worstebrooike woont dit bestuursjaar voornamelijk bij 
mij. Ik zal er dan ook voor zorgen dat hij goed wordt verzorgd. Dit doe ik op een 
aantal punten: 

Worstebrooike’s voedsel zal compleet veganistisch zijn. Het is namelijk mogelijk 
voor honden om een gezond veganistisch dieet te volgen (bron: Nederlandse 
Vereniging voor Veganisme). Zijn maaltijden zullen nauwkeurig worden afgemeten 
zodat hij nooit te veel of te weinig binnen zal krijgen. 

Ook is het belangrijk dat Worstebrooike genoeg beweging krijgt. Hij mag daarom 
elke dag mee wandelen en spelen in de tuin. 

Als bonus-bestuurslid is het ook van belang dat Worstebrooike goed is 
gesocialiseerd. Om deze reden zal Worstebrooike zo veel mogelijk aanwezig zijn bij 
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de evenementen van DWARS Brabant-Zeeland. Verder staat het Worstebrooike vrij 
om thuis ook te spelen met de andere viervoeter in mijn huishouden.  

Als laatste is het belangrijk dat Worstebrooike zich altijd comfortabel voelt en stijlvol 
voor de dag komt. Ik zal daarom zorgen dat hij meerdere warme, stijlvolle outfits tot 
zijn beschikking heeft voor zijn publieke optredens. 

 

Persoonlijke visie 

Ter afsluiting deel ik graag nog mijn persoonlijke visie op mijn rol dit jaar en hoe ik 
deze will invullen. Het belangrijkste verschil ten opzichte van vorig jaar is dat ik 
DWARS Brabant-Zeeland meer wil promoten op social media om te laten zien hoe 
actief en interessant onze afdeling is. Dit kan —zeker als posts en stories gedeeld 
worden door andere bestuursleden— ons bereik en de interesse in onze afdeling 
sterk vergroten. Om tot dit doel te komen wil ik meer inspelen op trends en 
internetcultuur. Dit is iets wat onze doelgroep effectief kan bereiken en wat voor 
hen ook spraakmakend is. Natuurlijk is het hierin wel belangrijk om in de gaten te 
houden dat alle content die wordt geplaatst respectvol en gepast is.  

Qua ledenwerving zou ik ook graag inzetten op doelgroepen die momenteel zijn 
onder-gerepresenteerd binnen de afdeling. Ik denk hier bijvoorbeeld aan 
middelbare scholieren en jongeren in de kunstsector. Deze groepen zouden kunnen 
worden geïntroduceerd aan DWARS door bijvoorbeeld een gastles of 
lesprogramma, waarover ik momenteel al in gesprek ben met de andere PJO’s van 
Brabant en Zeeland. Ik kijk uit naar een mooi en daadkrachtig bestuursjaar waarin 
DWARS Brabant-Zeeland een grote impact kan maken. 
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Secretaris, bestuurslid Zeeland & 
ledenbinding – Imme Zander 
Secretaris 

Administratieve zaken 

Als secretaris is het mijn taak om ervoor te zorgen dat alles administratief in orde is. 
Dit houdt in het bijhouden van het ledenbestand & het controleren of er nieuwe 
leden zijn bijgekomen, het bijhouden en updaten van de website en de formulieren 
hierop, en het maken en delen van de notulen. Deze taken zorgen ervoor dat 
andere bestuursleden hun taken ook gemakkelijk kunnen doen. 

 

Privacy 

Het waarborgen van de privacy is een prioriteit voor mij. Ik zal me altijd aan de 
privacyregels van DWARS landelijk houden en mijn bestuursleden hier, in gevallen 
dat ze met ledengegevens te maken krijgen, ook op wijzen. Zou er ooit een privacy 
schending plaatsvinden, zal ik ervoor zorgen dat dit zo goed en snel mogelijk wordt 
afgehandeld. 

 

Nieuwsbrief 

Als secretaris zal ik dit jaar om de maand (of als nodig, twee maanden achter elkaar) 
de nieuwsbrief schrijven en verzenden. Deze zal al onze leden op de hoogte 
houden van wat DWARS allemaal doet. De nieuwsbrief zal beide informatief en leuk 
zijn. Er staat in wat onze aankomende activiteiten zijn, een verslag van onze 
afgelopen activiteiten, een klein stukje over de lokale politiek in beide onze 
provincies, en een Connections-spel waarmee een prijs gewonnen kan worden. Ik 
zal de nieuwsbrief kort en overzichtelijk houden, met een inhoudsopgave zodat 
leden kunnen lezen wat betrekking heeft tot hen.  

 

Ledenbinding 

Nieuwe leden appen 

Dit jaar wil ik als deel van mijn portefeuille ledenbinding, alle nieuwe leden een 
appje sturen en ze vragen om een keer te bellen. Hierin vertel ik wat DWARS doet, 
hoe ze actief kunnen worden, over de commissies, OverDWARS en de aankomende 
nieuwe ledenavond. Na afloop stuur ik de nieuwe leden linkjes door zodat ze 
gemakkelijk en laagdrempelig actief kunnen worden. Uit mijn eigen ervaring weet ik 
dat de drempel om actief te worden vaak erg hoog is, en ik hoop dat het appen en 
bellen van de leden deze drempel zal helpen te verlagen.  
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Nieuwe ledenavonden 

Tijdens dit bestuursjaar hoop ik 2 of 3 nieuwe ledenavonden te organiseren. Door 
constant een nieuwe ledenavond ergens op de planning te hebben staan, kan ik 
alle nieuwe leden die ik app hier ook op al meteen wijzen. Bij deze nieuwe 
ledenavonden kunnen leden kennismaken met het bestuur en meer te weten 
komen over DWARS. Ik hoop dat dit meer leden vanaf het begin actief zal maken 
binnen DWARS. 

 

Zeeland 

Samenwerking 

Ik zal proberen een samenwerking met verschillende organisaties binnen Zeeland, 
zoals Linkse Zeeuwen en GroenLinks Zeeland, in stand te houden. Ik hoop zo 
DWARS meer bekendheid te geven binnen Zeeland en zo sneller te kunnen 
schakelen als er belangrijke ontwikkelingen plaatsvinden in de Zeeuwse politiek. 

 

Lokale politiek 

Ik wil ervoor zorgen dat de lokale politiek in Zeeland niet vergeten zal worden. Een 
belangrijke manier hoe ik hiervoor wil zorgen is door in de nieuwsbrief een stukje 
over de lokale politiek in beide provincies te hebben. Ik zal de politiek commissie 
vragen om deze stukjes te schrijven. Hiermee zal beide de politiek commissie, die 
deze stukjes schrijven en researchen, en de leden, die (hopelijk) de nieuwsbrief 
lezen, meer aandacht hebben voor de Zeeuwse politiek. 

 

Activiteiten 

Als laatste zal ik ervoor zorgen dat er af en toe activiteiten binnen Zeeland 
georganiseerd zullen worden. Deze activiteiten zijn mogelijk van DWARS alleen, of 
een samenwerking met Zeeuwse organisaties, met name Linkse Zeeuwen of een 
lokale GroenLinks afdeling. Deze activiteiten kunnen algemeen zijn, of rondom 
specifieke Zeeuwse thema’s, zoals kernenergie of waterbeheer. 
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Penningmeester, bestuurslid politiek – 
Karlijne Wiegers 
Penningmeester 

Als penningmeester ben ik verantwoordelijk voor verantwoorde, stabiele en 
overzichtelijke financiën. Hieronder zal ik beschrijven hoe ik dat zal doen. 

 

E-boekhouden 

Door in het verleden gemaakte fouten is er heel wat recht te trekken in e-
boekhouden (het online systeem dat we gebruiken om de boekhouding te doen). 
Lang verhaal kort: sinds 2020 is het boekhoudjaar niet meer correct afgesloten wat 
ervoor zorgt dat e-boekhouden niet meer klopt. Ik ben in overleg met landelijk 
hiermee bezig en zal mijn best doen dit op te lossen en een duidelijk “handboek” 
te maken waarin geschreven staat hoe je het boekhoudjaar moet afsluiten en wat je 
moet doen als er iets niet klopt. 

 

Overzicht 

Verder zal ik in STACK (het programma dat we gebruiken om onze bestanden in op 
te slaan) voor de zekerheid bonnetjes en/of andere bewijsstukken opslaan zodat als 
er iets mis gaat met e – boekhouden dat ik dan nog een back-up heb. Verder zal ik 
ook in STACK wat documenten op de goede plek zetten aangezien er wat dingen 
door elkaar staan en een structuur maken zodat het daarna altijd goed en 
overzichtelijk staat. 

 

Financiële communicatie 

Ik zal dit jaar duidelijkheid creëren over hoe je als lid bijvoorbeeld omgaat met 
declaraties, bij wie je dan moet zijn en wat de eisen daarvoor zijn. Ook dat er bij 
elke activiteit staat of er drankjes/eten wordt vergoed en om hoeveel dat dan zou 
gaan. Leden kunnen het lastig vinden om deze zaken te vragen omdat het gevoelig 
kan liggen, door deze barrière al te breken weten leden waar ze aan toe zijn. 
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Politiek 

Als politiek portefeuillehouder ben ik verantwoordelijk voor het communiceren van 
het DWARse geluid naar de rest van de media.  

 

Contact met Brabantse en Zeeuwse fractie 

Er is goed contact met de provinciale fracties en het is mijn doel dit ook te 
behouden. Dit ga ik doen door te kijken of we kunnen samenwerken op bepaalde 
projecten en mee te denken met bijvoorbeeld politieke acties. Imme (secretaris en 
Zeeland portefeuillehouder) zal meer in contact staan met Zeeland. 

 

De Politieke Commissie 

We hebben bij DWARS Brabant/Zeeland een politieke commissie (PolCo), opgericht 
door het vorige bestuur. Hier kunnen leden zich aansluiten en helpen met het 
reageren op nieuws. Verder maakt de PolCo ook zelf opiniestukken over 
onderwerpen die ons aanspreken. Mijn doel is om te zorgen dat we dit jaar ook 
gaan reageren op gemeentelijk nieuws. Samen met Anne (voorzitter PolCo) en alle 
leden van de PolCo zijn we gemeente rondjes aan het doen en kijken of er nieuws is 
waar we op kunnen reageren zodat we ook juist de mensen bereiken die het 
DWARse geluid wellicht nog niet hebben gehoord.  
Ook is het mijn doel om meer mensen te betrekken bij de PolCo om drie redenen. 

We krijgen beter inzicht in wat er in verschillende gemeenten gebeurt.  

Hoe meer mensen we hebben, hoe meer we zouden kunnen reageren op regionaal 
nieuws. 

Verder is de PolCo een leuke manier om te leren hoe je opiniestukken schrijft of op 
andere manieren het DWARse geluid en onze idealen verspreidt! 

Hoe ik meer mensen bij de PolCo wil betrekken is door open vergaderingen te 
organiseren en wanneer de PolCo iets heeft gepubliceerd dit ook met de rest van 
onze leden te delen op de website en sociale media. 

 

Gemeenteraadsverkiezingen 
In 2026 komen de gemeenteraadsverkiezingen er weer aan! Dit jaar wil ik daar 
aandacht aan besteden door te kijken of we kunnen samenwerken met GroenLinks 
in het scouting traject en dat klaar te zetten voor onze opvolgers. Verder is het 
belangrijk om onze leden actief te houden zodat we voor de campagne veel 
mensen hebben! Hoe we onze leden actiever willen maken lees je in de “big picture 
doelen” van onze voorzitter. 
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Bestuurslid activiteiten en activisme 
- Aitana Pallas 
Activiteiten 

Activiteiten zijn een belangrijke manier om jongeren te helpen om actief te worden 
in de (lokale) politiek. Mijn benaderingswijze is vergelijkbaar met het plan van het 
vorige bestuur maar bevat wat veranderingen door de aanwezigheid van Activisme 
in mijn portefeuilles: 

 

De diversiteit van activiteiten 

Graag wil ik een breed scala aan activiteiten organiseren, zoals activiteiten gefocust 
op onderwijs, discussies van relevante politieke onderwerpen, sociale evenementen 
en evenementen die puur voor iedereens plezier zijn. Ik ben ook van plan om nauw 
contact te houden met andere Politieke Jongeren Organisaties (PJO’s), andere 
organisaties binnen Brabant-Zeeland en DWARS commissies, met als doel het 
samen organiseren van activiteiten. 

 

De combinatie van activiteit en activisme 

Het feit dat ik zowel bestuurslid Activiteiten als bestuurslid Activisme ben 
presenteert mij met een mooie kans om activiteiten te organiseren waar activisme 
ook een rol in kan hebben. Een voorbeeld hiervan is de Thema Avond die ik aan het 
organiseren ben over de rol van de kunsten in activisme. Er zal uiteraard een goede 
balans zijn tussen activisme-gerelateerde evenementen en evenementen die hier 
minder mee van doen hebben. Activisme-gerelateerde evenementen zullen dus 
verspreid over het gehele jaar plaatsvinden.  

 

De diversiteit van locatie 

Met als doel om onze activiteiten zo toegankelijk mogelijk te maken voor leden in 
Brabant en Zeeland is het mijn plan om in verschillende steden van beide provincies 
activiteiten te organiseren. In het geval van Zeeland zal ik hierin samenwerken met 
Imme (bestuurslid Zeeland) en contact onderhouden met lokale organisaties.  

 

Communicatie 

Vanaf November wil ik graag een maandelijkse kalender klaar hebben staan met 
daarop een overzicht van alle activiteiten die maand. Deze kalender zal de 
basisinformatie (de naam van de activiteit en de stad waarin deze plaats zal vinden) 
bevatten. De specifieke details (de exacte locatie en tijd) zullen op een later 
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moment bekend worden gemaakt. Het is mijn streven om deze specifieke details 
tenminste twee of drie weken voor de datum van de activiteit te communiceren 
zodat leden hier tijdig van op de hoogte zijn en rekening mee kunnen houden. 

 

De Activiteitencommissie 

Ook hoop ik dit jaar de activiteitencommissie terug te kunnen brengen. Het doel is 
dat de eerste vergadering van deze commissie in November plaats zal vinden, mits 
er zich tenminste twee of drie actieve leden bij aan willen sluiten. De precieze 
invulling van deze commissie, diens taken, en de frequentie van samenkomen hangt 
af van de interesse en beschikbaarheid van diens leden. In het algemeen is het de 
bedoeling dat de commissie het bestuur zal ondersteunen in het bedenken en 
organiseren van activiteiten. Vanwege mijn beperkte Nederlandse taalniveau zullen 
vergaderingen in het Engels zijn, evenals de communicatie vanuit mij. Echter staat 
het leden vrij om Nederlands of Engels te gebruiken in het Whatsapp 
groepsgesprek. 

 

Activisme 

Activisme is één van de portefeuilles waar ik het meest enthousiast over ben. 
Hoewel ik geen specifieke ervaring heb met het organiseren van acties en protesten 
hoop ik dat sommige van mijn andere activisme-ervaringen DWARS Brabant-
Zeeland kunnen helpen om meer betrokken te zijn bij activisme. Mijn doel voor dit 
bestuursjaar is om ervoor te zorgen dat DWARS Brabant-Zeeland bij tenminste twee 
acties betrokken is, hetzij door ons zelf georganiseerd of in samenwerking met 
andere organisaties. Om dit te kunnen uitvoeren is het mijn plan om nauw contact 
te houden met het DWARS Activistennetwerk, andere PJO’s, en locale activistische 
organisaties in Brabant en Zeeland. 

Net zoals bij de activiteiten vind ik het belangrijk dat alles wat wij doen omtrent 
activisme divers is. Het is dus mijn doel om ook acties te (co-)organiseren waarin 
onderwijs, protest, of een combinatie van beide centraal staat. Ik geloof dat het in 
het huidige politiek klimaat essentieel is om activisme zo toegankelijk mogelijk te 
maken, wat ook inhoudt dat het belangrijk is om leden op de hoogte te stellen van 
hun eigen rechten. 

 

Internationale DWARSers 

Ik vind het belangrijk dat internationale lezen zich thuis voelen en de kans krijgen 
om zo veel te participeren als ze willen. Als er genoeg internationale leden zijn en 
genoeg interesse voor is zou ik dan ook tenminste één activiteit willen organiseren 
waar Engels de voertaal is. Ook wil ik activiteiten en acties organiseren die te maken 
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hebben met onderwerpen die interessant zijn voor internationale DWARSers. Als 
laatste wil ik nog benoemen dat ik ook een aanspreekpunt zal zijn voor 
internationale DWARSers om vragen te stellen, ook al behoren ledenwerving en 
ledenbinding niet tot mijn portefeuilles. Uiteraard kan ik niet voor iedereen spreken, 
maar ik hoop dat mijn ervaringen bij DWARS hen kunnen helpen! 


